

27 October 2025

27 أكتوبر 2025

Subject: Unaudited Interim Condensed Financial Statements for the Nine-Month period ended on 30 September 2025

الموضوع: القوائم المالية المرحلية الموجزة غير المدققة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025

The Board of Directors of Al Maha Ceramics SAOG (AMC) in its meeting held on 26 October 2025 has approved Unaudited Interim Condensed Financial Statements for the Nine-Month period ended on 30 September 2025.

أقرّ مجلس إدارة شركة المها للسيراميك ش.م.ع. في اجتماعه المنعقد بتاريخ 26 أكتوبر 2025 القوائم المالية المرحلية الموجزة غير المدققة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025.

AMC has achieved revenue of OMR 5.167 million during the nine-month period ended on 30th September 2025, compared to revenue of OMR 3.571 million in the same period last year, reflecting a strong growth of 45%.

حققت الشركة إيرادات قدرها 5.167 مليون ريال عماني خلال فترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2025، مقارنة بإيرادات بلغت 3.571 مليون ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي، مما يعكس نموًا قويًا بنسبة 45%.

The net profit after tax for the nine months period ended on 30th September 2025 is OMR 0.243 million, a significant turnaround from the net loss of OMR 1.450 million reported in the same period last year.

أما صافي الربح بعد الضريبة للفترة ذاتها فقد بلغ 0.243 مليون ريال عماني، وهو تحول ملحوظ مقارنة بالخسارة الصافية البالغة 1.450 مليون ريال عماني المسجلة في نفس الفترة من العام الماضي.

For

Al Maha Ceramics SAOG

عن شركة المها للسيراميك ش.م.ع.



Mohammed Juma Al Balushi
Board Secretary

محمد جمعة البلوشي

سكرتير مجلس الإدارة